
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY 

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 11. 2. 2019 

 

Přítomní členové (bez titulů):  
F. Dolák, D. Nováková, A. Polanová, A. Hudáčková, D. Kimmer, J. Maňhalová, L. Šedová, 
S. Berková 
 
Omluvení (bez titulů): 
S. Bártlová, I. Baloun, V. Mazák, T. Pražák, L. Třísková 
 
Hosté (bez titulů): 
J. Bednář, O. Doskočil, I. Chloubová, V. Ptáčníková, V. Tóthová, F. Zölzer 
 

Předseda AS ZSF JU F. Dolák zahájil zasedání AS ZSF JU a konstatoval, že vzhledem 
k přítomnému počtu senátorek a senátorů je AS usnášeníschopný.  
 
Vyhotovením zápisu byla pověřena senátorka J. Maňhalová.  
HLASOVÁNÍ O ZAPISTOVATELI:  
PRO: 7      PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 1 
Senátorka J. Maňhalová byla zvolena AS ZSF JU jako zapisovatel. 
 
Jako skrutátoři byli navrženi: senátorka D. Nováková a senátorka A. Polanová. 
HLASOVÁNÍ O SKRUTÁTORECH:  
PRO: 6      PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 2 
Senátorky D. Nováková a A. Polanová byly AS ZSF JU zvoleny jako skrutátorky. 
 
Program: 
1. Organizační záležitosti AS ZSF JU 
2. Volba členů Vědecké rady ZSF JU 
3. Vyjádření se k návrhu děkanky ZSF JU jmenovat proděkany 
4. Různé 
 
Předseda senátu F. Dolák se dotazuje na alternativní návrh programu, který není, proto dává 
hlasovat k předloženému programu. 
 
HLASOVÁNÍ O NÁVRHU PROGRAMU:  
PRO: 8    PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 
Předložený program byl AS ZSF JU schválen. 
 
 
 
 



Předseda senátu F. Dolák zahajuje jednání k jednotlivým bodům programu: 
1. Organizační záležitosti AS ZSF JU 
Předseda senátu F. Dolák informuje o organizačních změnách stran členů senátu. Dosavadní 
člen a zároveň místopředseda senátu z řad studentů Radim Baxa ukončil studium a jeho místo 
nahradila Mgr. Ingrid Baloun, která je z dnešního zasedání, stejně tak jako ostatní chybějící, 
řádně omluvena. Dle jednacího řádu předseda senátu dává prostor k navržení místopředsedy 
senátu z řad studentů. Senátorka A. Hudáčková navrhuje Simonu Berkovou, která souhlasí. 
Po verbálním souhlasu navržené kandidátky na pozici místopředsedkyně senátu z řad 
studentů, předseda AS vyzývá členy k tajnému hlasování. Skrutátoři rozdávají hlasovací 
lístky, které členové senátu po vyplnění vhazují do předem zkontrolované prázdné hlasovací 
urny. Poté se ujímají své funkce a sčítají hlasy. 
 
HLASOVÁNÍ O VOLBĚ MÍSTOPŘEDSEDKYNĚ SENÁTU Z ŘAD STUDENTŮ:  
PRO: 7      PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 1 
Místopředsedkyní AS ZSF JU z řad studentů byla v tajné volbě zvolena S. Berková. 
 
2. Volba členů Vědecké rady ZSF JU 
Slova se ujímá paní děkanka I. Chloubová, která informuje AS o navržených členech vědecké 
rady. Konstatuje, že dle vysokoškolského zákona se automaticky jakožto děkanka stává 
předsedkyní vědecké rady. Vědecká rada je složena z interních a externích členů, přičemž 
musí být zachován poměr 2/3 k minimálně 1/3 resp. jedna třetina by tedy měla být tvořena 
externími členy. Děkanka fakulty navrhuje 11 externích a 14 interních členů včetně vlastní 
osoby. Dále uvádí, že někteří členové jsou stávající, jiní noví. Po této informaci představuje 
jednotlivé členy včetně jejich stručných životopisů. 
 
Z interních členů byli děkankou navrženi: 
doc. PhDr. Sylva Bártlová, Ph.D., prof. MUDr. et Mgr. Alan Bulava, Ph.D., doc. Mgr. 
Zdeněk Chval, Ph.D., prof. JUDr. Vilém Kahoun, Ph.D., doc. PhDr. Adéla Mojžíšová, Ph.D., 
doc. JUDr. Roman Svatoš, Ph.D., doc. MUDr. Jiří Šimek, CSc., prof. MUDr. Eva Topinková, 
CSc., prof. PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D., doc. PhDr. Marie Trešlová, Ph.D., doc. Mgr. et 
Mgr. Jitka Vacková, Ph.D., prof. MUDr. Miloš Velemínský, CSc., dr.h.c., prof. Dr. rer. nat. 
Friedo Zölzer, Ph.D. 

 

Z externích členů byli děkankou navrženi: 
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., dr.h.c., doc. PhDr. Alice Gojová, Ph.D., prof. PhDr. Darja 
Jarošová, Ph.D., prof. Dr. Ing. Zdeněk Kůs, doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D., doc. PhDr. 
Jitka Němcová, Ph.D., MUDr. Jaroslav Novák, MBA, prof. MUDr. Jaroslav Slaný, CSc., doc. 
PhDr. Zdeněk Uherek, CSc., doc. MUDr. František Vorel, CSc., prof. Mgr. Katarína Žiaková, 
Ph.D. 

 
Po představení otevírá předseda senátu rozpravu a dotazuje se na termín zasedání vědecké 
rady. Děkanka upřesňuje informaci, že vědecká rada zasedá vždy dvakrát do roka, letošní 
první zasedání připadá na duben. Předseda senátu vyzývá skrutátory k rozdání hlasovacích 



lístků, před hlasováním senát dostává jasné pokyny k volbě. Po vhození lístků do hlasovací 
urny skrutátoři sčítají hlasovací lístky a sdělují výsledek volby: 
 
HLASOVÁNÍ O ČLENECH VĚDECKÉ RADY:  
AS ZSF JU schvaluje členy vědecké rady předložené děkankou ZSF JU (viz Tabulka 1). 
 
Tabulka 1 Výsledky hlasování o členech vědecké rady 
Předseda:  
Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D.   
 
Seznam navržených členů do vědecké rady PRO PROTI ZDRŽEL/A SE 
doc. PhDr. Sylva Bártlová, Ph.D.  8   
prof. MUDr. et Mgr. Alan Bulava, Ph.D.  8   
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., dr.h.c.  8   
doc. PhDr. Alice Gojová, Ph.D.  8   
doc. Mgr. Zdeněk Chval, Ph.D.  8   
prof. PhDr. Darja Jarošová, Ph.D.  8   
prof. JUDr. Vilém Kahoun, Ph.D.  8   
prof. Dr. Ing. Zdeněk Kůs  8   
doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D.  8   
doc. PhDr. Adéla Mojžíšová, Ph.D.  8   
doc. PhDr. Jitka Němcová, Ph.D.  8   
MUDr. Jaroslav Novák, MBA  8   
prof. MUDr. Jaroslav Slaný, CSc.  8   
doc. JUDr. Roman Svatoš, Ph.D.  8   
doc. MUDr. Jiří Šimek, CSc.  8   
prof. MUDr. Eva Topinková, CSc.  8   
prof. PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D.  8   
doc. PhDr. Marie Trešlová, Ph.D.  8   
doc. PhDr. Zdeněk Uherek, CSc.  8   
doc. Mgr. et Mgr. Jitka Vacková, Ph.D.  8   
prof.MUDr.Miloš Velemínský,CSc.,dr.h.c.  8   
doc. MUDr. František Vorel, CSc.  8   
prof. Dr. rer. nat. Friedo Zölzer, Ph.D.  8   
prof. Mgr. Katarína Žiaková, Ph.D.  8   

 
Děkanka I. Chloubová děkuje a dodává, že všichni členové vědecké rady budou ke dni 12.2. 
2019 jmenováni členy vědecké rady ZSF JU. 
 
 
 
 
 



3. Vyjádření se k návrhu děkanky ZSF JU jmenovat proděkany 
Děkanka I. Chloubová dále informuje AS o proděkanském sboru, se kterým by ráda vedla 
fakultu: 
Proděkan pro akademické záležitosti - Mgr. et Mgr. Ondřej Doskočil, Th.D.  
Proděkanka pro studijní a sociální záležitosti – Mgr. Vlastimila Ptáčníková, Ph.D.  
Proděkanka pro vědu a výzkum – prof. PhDr. Valérie Tóthová, Ph.D.  
Proděkan pro zahraniční vztahy – prof. Dr.rer.nat. Friedo Zölzer, DSc. 
 
Všichni jmenovaní souhlasí a jsou seznámeni s náplní pracovních činností. Dále informuje 
o tajemníkovi fakulty, kterým zůstává pan doktor Bednář, kterého se tento bod netýká. 
Po úvodním seznámení předseda senátu vyzývá kandidáty na proděkany, aby se vyjádřili, co 
od funkce proděkana očekávají a s čím do této funkce jdou. Začíná dle abecedy pan proděkan 
Doskočil, který vnímá tuto volbu jako pokračování své funkce, která trvala 2,5 roku. 
Zastavuje se především u bodu celoživotního vzdělávání, neboť se domnívá, že fakulta má co 
nabídnout. Chválí spolupráci všech participujících, především pak zde přítomné A. Polanové.  
 
Pokračuje paní doktorka Ptáčníková, která by se ráda zaměřila především na stávající 
činnosti, které jsou velmi dobře zavedené. Přála by si, aby studenti více vyjížděli do zahraničí 
a tím více spolupracovala s proděkanem pro zahraniční vztahy. Senátorka J. Maňhalová 
se dotazuje na prospěchová stipendia, která hodlá paní doktorka také podporovat, chtěla by 
studenty fakulty zapojit do propagace fakulty.  
 
Paní profesorka Tóthová by chtěla navazovat na výborné výsledky fakulty v podobě grantů, 
ve kterých by chtěla pokračovat a prohlubovat spolupráci. Poukazuje na problematiku 
metodiky a financování projektů. Podrobně analyzuje Scopusové publikace a říká, že uvidíme 
až v roce 2020, co nám nová metodika přinesla. Upozorňuje na důležitost publikování, 
získávání tuzemských i zahraničních projektů. Chce zjišťovat důvody, proč některé zahraniční 
projekty na fakultě nejsou realizovány, a na závěr říká, že je důležitá motivace a podpora 
zaměstnanců. Nikdo nemá na paní profesorku V. Tóthovou dotazy, proto dostává prostor 
poslední z navržených proděkanů. 
 
Pan profesor Zölzer konstatuje, že máme v zahraničních vztazích velký potenciál, ale mnohdy 
není aktivita našich studentů taková, jaká by se očekávala. Konstatuje, že máme velké 
množství participujících pracovišť. Dále upozorňuje na důležitost i malých výzkumných 
projektů. Jeho činnosti se budou zaměřovat též na anglické programy, neboť zatím nebyl 
zahájen ani program Nurse. Chtěl by realizovat vznik alespoň jednoho anglického programu 
k programu Ošetřovatelství, sociální práci a ochrany obyvatelstva. Dále upozorňuje 
na nedostatečně vybavené webové stránky v angličtině, které by chtěl zlepšit.  
 
Nikdo nemá na pana profesora F. Zölzera dotazy, proto se předseda AS dotazuje děkanky 
fakulty na pozici Strategického manažera, kterou prezentovala na představení kandidátky 
na děkana. Dostává odpověď, že prozatím nebyl prostor na řešení této pozice, ale vzhledem 
k tomu, že již na zítra svolala děkanka poradu vedení, chtěla by naplánovat, jak získat takto 
důležitou osobu se všemi kvalitami, nepředpokládá, že by obsadili na tuto funkci někoho 



do jednoho měsíce. Předseda senátu se dále dotazuje, zda byl stanoven statutární zástupce. 
Děkanka konstatuje, že prozatím ne, protože jím byla stanovena ona bývalou paní děkankou. 
Stanoví ho tedy zítra na poradě vedení. 
 
Nyní předseda informuje, že proběhne vyjadřovací volba, kdy jednotliví senátoři vyjádří svůj 
souhlas/nesouhlas s proděkany. Dále však říká, že i v případě, že by členové AS nesouhlasili, 
mohou být děkankou jmenováni, nejedná se totiž o volbu, ale o vyjádření se k návrhu 
děkanky jmenovat proděkany. 
Skrutátoři rozdávají schvalovací lístky a po sečtení hlasů konstatují, že se všichni senátoři 
shodli na všech proděkanech v plném počtu.  
 
4. Různé: 
Předseda AS upozorňuje na nevyhovující systém vydávání jídel v místní menze, děkanka 
fakulty souhlasí, neboť se stává, že po pěti minutách výdeje nejsou jídla, která jsou v nabídce. 
Členové akademického senátu JU budou tuto náležitost projednávat na zítřejším jednání.  
Senátorka J. Maňhalová se dotazuje vedení fakulty na možnost elektronických indexů. Slova 
se ujímá paní děkanka, která vysvětluje, proč by se k tomuto nepřikláněla a to zejména proto, 
že student by si po studiu měl odnést index, který bude mapovat jeho studium, upozorňuje 
na problematiku ověřování totožnosti, zadávání klasifikace do systému, obává se, že systém 
zatím nemůžeme dělat bezchybně. Nevýhod zatím vidí více než výhod. 
 
Předseda senátu vyzývá členy k diskusi, poté informuje o termínu dalšího zasedání, které 
připadá na 25. 3. 2019 AS ZSF JU se domluvil na dřívějším čase zasedání, který by mohl být 
i ve 14:00 hod. 
 
Součástí zápisu ze zasedání AS ZSF JU ze dne 11. 2. 2019 jsou  zprávy o hlasování per rollam 

z uplynulého období (viz Příloha 1). 

 
Předseda AS ZSF JU F. Dolák poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF JU 
a zasedání ukončil. 
 
V Českých Budějovicích dne 15. 2. 2019 
Zapsala: Mgr. Jana Maňhalová, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Příloha 1 Výsledky hlasování per rollam: 

HLASOVÁNÍ 23.11. 2018 – 28.11. 2018 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 28. 11. 2018, schválil níže 

uvedené dokumenty. 

Opatření děkanky ZSF JU  č. 10/2018 

Opatření děkanky ZSF JU  č. 11/2018 

Opatření děkanky ZSF JU  č. 12/2018 

Hlasovalo celkem 12 členů AS ZSF JU. Výsledek hlasování k jednotlivým dokumentům:   

Opatření děkanky ZSF JU  č. 10/2018 PRO 12, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Opatření děkanky ZSF JU  č. 11/2018 PRO 12, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Opatření děkanky ZSF JU  č. 12/2018 PRO 12, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

HLASOVÁNÍ 14.12. 2018 – 20.12. 2018 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 20. 12. 2018, schválil níže 

uvedené akreditační materiály:  

Radiologická asistence  

Všeobecné ošetřovatelství  

Zdravotnické záchranářství  

Fyzioterapie  

Nutriční terapie  

Porodní asistence  

Hlasovalo celkem 10 členů AS ZSF JU. Výsledek hlasování k jednotlivým dokumentům:   

Radiologická asistence  PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Všeobecné ošetřovatelství  PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Zdravotnické záchranářství  PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Fyzioterapie    PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Nutriční terapie   PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Porodní asistence   PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

HLASOVÁNÍ 2.1. 2019 – 9.1. 2019 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 9. 1. 2019, schválil Plán 

realizace strategického záměru ZSF JU 2019. 



Hlasovalo celkem 12 členů AS ZSF JU. Výsledek hlasování PRO 12, PROTI O, 

ZDRŽEL SE 0 

 

HLASOVÁNÍ 21.1. 2019 – 28.1. 2019 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 28. 1. 2019, schválil 

odvolání Vědecké rady ZSF JU a současně se kladně vyjádřil k záměru děkanky fakulty 

odvolat proděkany. 

Hlasovalo celkem 13 členů AS ZSF JU.  

Výsledek hlasování: 

Odvolání vědecké rady: PRO 13, PROTI O, ZDRŽEL SE 0 

Odvolání proděkanů: PRO 13, PROTI O, ZDRŽEL SE 0 

 


